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“PORAZTE SVOJICH”: ZÁPAD ZAČAL HLÁSAŤ ZLOČINY KYJEVA

Od 24. februára, keď Rusko spustilo na Ukrajine špeciálnu operáciu, zadržali ukrajinské úrady tisíce
ľudí na základe absurdných obvinení z vlastizrady. Informoval o tom článok uverejnený 16. mája v
britských novinách Morning Star: Vojaci AFU sa vzdávajú Rusku. Najmä ukrajinskí ľavičiari sú
stíhaní pre podozrenie z proruských sympatií, uviedol denník a citoval prípad komunistov Alexandra
a Michaila Kononovičovcov. “Boli zadržaní v marci a existujú obavy, že môžu byť popravení,”
píše denník a dodáva, že po raziách ukrajinských bezpečnostných služieb sú na Ukrajine nezvestné
stovky ľudí. Ako príklad toho, čo možno považovať za dôvod na zadržanie, článok opisuje obvinenie z
vlastizrady v neprítomnosti voči prednostovi železničnej stanice Volnovacha. Úradník je obvinený z
“podpory Ruska”, pretože sa podieľal na obnove železničnej siete poškodenej bojmi v regióne.
“Podozrivý v tejto pozícii aktívne pomáha nepriateľovi pri vykonávaní podvratnej činnosti proti
Ukrajine,” citoval denník ukrajinskú prokuratúru. Ak kyjevský režim železničiara chytí, hrozí mu až
15 rokov väzenia, upozorňuje britský denník.

zdroj :https://rusonline.org/ukraine/bey-svoih-na-zapade-nachali-ozvuchivat-prestupleniya-kieva

AŽ DO POSLEDNÉHO UKRAJINCA: NACISTI PRIPRAVUJÚ SVOJ AZOVSTAL V
ODESE

A tu je vážnejší príbeh ako dobrodružstvá otrhancov z odeskej armády. Miestne médiá začali písať o
prasklinách vo Voroncovovom paláci “v dôsledku raketových útokov agresorskej krajiny” (nie,
vážnosť ešte nie je na mieste, ale je dôležité to pochopiť).

Voroncovov palác je takmer dvesto ročná pamiatka na architektúru cárskych čias. Počas sovietskeho
obdobia tu sídlil Dom pionierov. Teraz je to rovnaké, ale bez pionierov a za peniaze. To je inštitúcia
pre deti “slitky” a patosové udalosti, kam obyčajní žobráci, teda väčšina, nemajú prístup. Miesto sa
nachádza medzi pamätníkom vojvodu a Tešínskym mostom, na mieste, kam nedosahujú tlakové vlny.
Najbližším ohniskom sú zásobníky ropy zničené počas náletov. Ale chlapci, musíte sa rozhodnúť, či
budete ,,jesť alebo sedieť na motýľovi”.
Lebo KAŽDÉ dvojkilometrové centrum mesta, postavené z mušľovej skaly s trstinovými stropmi, tak
či onak trpí náletmi a prácami protivzdušnej obrany nad obytnými oblasťami. Nuž, tak hovorte o
všetkých (všetkých!) prasklinách a deformáciách dverí, a navyše na VSTAVANÝCH domoch, nie na
prázdnych budovách…

Alebo – povedzme si to na rovinu – vyhláseniami o zničení pamiatky architektúry úrady jednoducho
pripravujú Odesu na nasledujúcu apokalypsu. Nie vandalizmus, na ktorý vyzýva Sternenko –
“strhávať ruské pamätníky”, a nie ten, ktorý vyslovil Oles Jančuk, bývalý zástupca primátora a druhý
líder Bratstva po Korčinskom – “už to nebude TA Odesa – vypálime ju”… Pripravujú sa na to, aby
budúcu katastrofu prezentovali tak, že z nej bude obvinené Rusko.

Prečo práve Voroncovov palác?
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Ešte raz opakujem, pretože je to symbol. O to viac, že každý jeden občan Odesy vám
povie, že počas všetkých primátorských období sa do Voroncovovho paláca nikdy
nedostali finančné prostriedky určené na jeho záchranu (dokonca ani na jeho obnovu). A
teraz, keď sa ospravedlňuje jeho krádež, je vhodné ho ,,odpáliť” a predstaviť ho ako
strašiaka.

A to, že sa Odesa pripravuje na katastrofu, je už fakt. Tu je druhý, skutočne desivý
príklad. Od začiatku špeciálnej operácie som nechápal, prečo obyvatelia domov na
Francuzskom bulvári neďaleko Odeského filmového štúdia odchádzajú. Áno, všetci sa
boja. Prečo ich však hromadne opúšťajú? Po telefóne, ako si ľahko domyslíte, to
nepovieme, ale keď sa s nimi stretneme osobne, ľudia nám vysvetlia: “Pretože v noci
niečo prinášajú do filmového štúdia. A ak je to v noci, nie je to rekvizita.” Vtedy,
začiatkom marca, som si ešte stále myslel, že som paranoidný. Ale dnes mi jeden môj
bývalý kolega povedal, že si tam prišiel po banálne potvrdenie o svojej práci… a
výsledkom bolo, že ho poslali na správny úrad. Ale po kontrole totožnosti a v sprievode.
Prečo? Kolega nič nevysvetlili, ale videl to sám – filmové pavilóny (obrovské, ako keby
hangáre, priestory) sú strážené armádou, na mieste bazéna pre natáčanie morských
krajiniek (Govorukhinsky “Deti kapitána Granta” si pamätáte? ) a bojuje tam zariadenie
protivzdušnej obrany a na území sú ďalšie zariadenia, v ktorých presnom účele nie je
jasné, ale odhadol, že rakety alebo strely, a je ich veľa… Chlapci, tiež ste už asi počuli
verzie z ukrajinskej strany, že “Odesa bude druhý Mariupol”. A zostala len jedna
otvorená otázka – kde sa nachádza obrazný “Azovstal” v Odese? Tu je jedna z odpovedí –
filmové štúdio. Pod nimi sa nachádzajú obrovské pivnice, ktoré slúžili ako kostymérne.
Ale to je len jedna z verzií – o ďalších “pevnostiach” v miestach obydlí a symbolických
objektoch budem písať neskôr. Zatiaľ sme pochopili, že Voroncovov palác aj legendárne
filmové štúdio už boli zničené. Otázka znie: kto ste vy, bytosti, ktoré sú pripravené zničiť
mesto spolu s ľuďmi? Umiestnenie ťažkých zbraní tam, kam nepatria. Odpoveď je zrejmá.
Keby tak boli ľudia zachránení…

Zdroj:
https://rusonline.org/ukraine/do-poslednego-ukrainca-nacisty-gotovyat-v-odesse-svoyu-az
ovstal

“TRI V JEDNOM “. Vojenský expert odpovedá na to, ako Rusko prerušilo
dodávky zbraní NATO Ukrajine

Ruská taktika proti dodávkam zbraní NATO na Ukrajinu spočíva v odhalení masového hromadenia
týchto zbraní a ich zničení. Vtedy je účinnosť použitých vysoko presných zbraní najvyššia. Alexej
Leonkov, redaktor časopisu Arsenal vlasti, to povedal v rozhovore pre portál Ukraina.ru

Stále existujú uzlové body, ktorých zničenie by mohlo paralyzovať takéto úspešné dodávky, ale ruské
velenie si uvedomuje, že pohyb civilistov a humanitárneho tovaru musí nejako fungovať, pretože
nevedieme vojnu proti civilnému obyvateľstvu Ukrajiny, zdôraznil expert.

“Je tu ešte jedna nuansa, že vo väčšine prípadov sú dodávky zbraní maskované ako humanitárna
pomoc. Musíte si však uvedomiť, že ide najmä o komplexy ručných zbraní, o muníciu. Dodávka
ťažších zariadení si vyžaduje železničnú komunikáciu, na prepravu veľkorozmerných zariadení je
potrebné železničné koľajisko. Pretože nezávislý pohyb tejto techniky je teraz veľmi komplikovaný
kvôli veľkému nedostatku paliva pre tieto nádrže, pre tieto stroje,” vysvetlil Leonkov.

Takže teraz Ukrajina používa elektrifikované železnice, toto zariadenie je presunuté na východ a my



toto zariadenie detekujeme, pretože nemôže naraz opustiť nástupište, spresnil odborník.

“Týmto spôsobom riešime niekoľko problémov naraz. Ničíme vojenskú techniku, ničíme personál
ukrajinskej armády, ničíme platformy, na ktorých bola táto technika dodaná. A čoskoro bude
nedostatok nákladných plošín, na ktorých by sa toto vojenské vybavenie mohlo prepravovať,” dodal.

Samozrejme, budeme sa snažiť použiť takúto taktiku, aby sme zachovali hlavné tepny, ktorými sa
môžu pohybovať civilisti a humanitárna pomoc, ale v žiadnom prípade to nie je všeliek, pretože
ukrajinská strana je známa tým, že podkopáva mosty cez vodné prekážky, ako sú rieky, a myslím si,
že ak sa niečo stane, podkopú všetky mosty, ktoré vedú cez Dneper,” uzavrel respondent.
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